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Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden 

Dag: torsdagen den 12 oktober 2023 

Plats: SPF lokalen 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Bertil Thomasson, Jarl Jönsson, NilsGöran 

Gustafsson, Torsten Cairenius, Anitha Fredriksson, Arne Larsson och Gunilla 

Wahlgren. 

Från Blekinge distriktet: Styrbjörn Gustavsson. 

Förhinder: Birgitta Ericsson 

 

§ 142 Mötets öppnande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 143 Fastställelse av dagordning 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§ 144 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 

 

§ 145 Medlemsärenden 

Vi är för närvarande 293 medlemmar. Sju nya medlemmar godkända. 

 

§ 146 Ekonomiärenden 

Dagens behållning är 161000 kr 

Av detta belopp inkluderas 80000 kr på sparkonto med ränta. 

Prognos till årets slut är ett litet plus på 5000 kr. 

 

§ 147 Rapport från föregående medlemsmöte 

Ett 80-tal medlemmar samlades till vårt medlemsmöte den 12 oktober i 

samarbete med SV i medborgarhuset i Jämshög. Ordförande Ingvar 

Wramsmyr hälsade välkommen och ett speciellt välkommen till Klavs Wix 

Nielsen. Vi informerades om hur magen, synen hörseln m.m. fungerar och 

bra tips hur vi skall leva för att må bra. Mkt bra information och svar på 

frågor från våra medlemmar. Kaffe och kaka avnjöts och vårt populära lotteri 

genomfördes. Ingvar Wramsmyr informerade om våra aktiviteter i höst och 

tackade för visat intresse. 

 

§ 148 Förberedelse inför nästa medlemsmöte den 26/10 

Program med Knutsson och Hellgren - Önskemelodier. Sedvanligt kaffe, 

kaka och lotteri.  

Torsten ordnar det praktiska med mötet. Jarl ordnar vinsterna till lotteriet. 
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Anmälan till Bertil senast den 22/10 på tel 070-644 15 72 eller via mail. 

thomassonbertil@gmail.com. 

 

§ 149 Rapport från seniorrådet 

Frågor som aktualiserades på mötet var: 

• Gratis busskort – Finns i andra kommuner och finansieras av 

skattemedel. 

• Miljöstationer skall ev. stängas – Frågan utreds. 

• Dagcentralsfrågan – Inget ekonomiskt utrymme och personal saknas. 

• Kontaktperson- Fungerar i kommunen – Undersköterskeutbildning ett 

krav. 

• Benskörhetsfrågan hanteras av hemsjukvården. Den 28/11 temadag 

om benskörhet i distriktet. 

• Frågan om trafiksituation vid Holjebäck. 

 

§ 150 Uppdatering av funktionärslista 

Vi beslutar om ordförande, styrelseledamöter, revisorer och valberedning på 

årsmötet. Övriga val hanteras av styrelse på styrelsemöten. Styrelsen får i 

uppdrag att ge förslag på yngre kvinna som ledamot i valberedningen. 

 

§ 151 

 

Översyn av arbetsfördelning 

Gammal arbetsfördelning slopas på grund av den nu ersatts med 

funktionärer. 

 

§ 152 Framtagande av verksamhetsberättelse 

Arbetet har påbörjats. De funktionärer som berörs kontaktas via mail eller 

brev. Deadline är satt till den 15 december. 

 

§ 153 Framtagning av verksamhetsplan 

Ett förslag till verksamhetsplan utarbetas av Anitha Fredriksson, Gunilla 

Wahlgren och Birgitta Ericsson. Godkänns vid nästa styrelsemöte 9/11 2023. 

 

§ 154 Kurs i privatekonomi 

Ingvar Wramsmyr svarar på Nils Johanssons skrivelse angående ev. kurs i 

ekonomi. 

 

§ 155  Studiebesök 

Den 24/10 genomför vi ett studiebesök på Mixiprint.  

Nästa studiebesök till våren på 3D i Vilshult. Uppdrogs åt Birgitta att 

inkomma med förslag på datum 

 

§ 156 Rekrytering 

Använd det material som redan finns och underteckna med ditt namn. 

Se bilaga. 
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§ 157 Vänskapstjänster 

Gunni-Ann fortsätter med sin goda gärning. Intresserad - anmäl dig till 

Ingwar Wramsmyr. Se bilaga, Ensamhet. 

 

§ 158 Aktiviteter 

Ingvar undersöker gåfotboll i Jämshögs IF: regi.  Ev. samarbete med 

seniorkonsulent om aktiviteter som gaming, pingis, bakning och biljard på 

växtverket på måndagar. 

Vi erbjuder ev. en utbildning i Iphone, Ipad och Android i samarbete med SV. 

Arne pratar med Benny Jonasson. 

Vi gör ett nytt försök med att starta korta vandringar vid Blåsegylet. Ingvar 

Wramsmyr och NilsGöran Gustafsson organiserar detta till våren. 

Bridge kommer att startas upp – Mer info kontakta Torsten Cairenuis. 

 

§ 159 Övriga frågor 

• Torsen utreder frågan om högtalare och en s.k mygga till nästa 

månadsmöte. 

• Nisse undersöker frågan om kopiering. Bakgrund är att kommunen 

upphör med sin kopieringsservice vid årsskiftet. 

• Anitha informerade styrelsen om förslag till 2024:s program. 

Programmet spikas på styrelsemötet den 9/11. 

 

Information från Styrbjörn Gustavsson 

• Styrbjörn informerar om att förbundet måste minska sina kostnader 

med ca 3,1 miljoner. Vilket innebär bl.a. Inga mässbidrag, främst 

digitala utbildningar, personalminskningar på förbundet. 

• Medlemsregister skall uppgraderas till mars 2024. 

• Hemtjänstindex finns bara i Olofström och Ronneby i länet. 

• Planeringskonferens den 13-14/11 i distriktet. 

• Vi får beröm för vår hemsida. 

 

 

§ 160 Nästa sammanträde 

Vi träffas den 9/11 kl 9.00 

 

§ 161 Mötets avslutande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 Vid protokollet:                                   Justerare: 

 

Nilsgöran Gustafsson                          Ingvar Wramsmyr 
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